

Bestyrelsesmøde

Rønhøjgård Eksternt referat

14102021

Til stede: Vibeke, Heidi, Betty, Bettina,  
Kirsten, John, Anders

Afbud: Eva

<b>1. Godkendelse af dagsorden – valg af referent</b>	Godkendt. Anders blev valgt som referent.
<b>2. Godkendelse af sidste referat</b>	Godkendt
<b>3. Orientering fra formanden</b>	<p>Vi har fået et par henvendelser fra medlemmer, der gerne vil være med i udvalget som undersøger mulighederne for at bygge et nyt foreningshus. Dem der stillede forslaget til generalforsamlingen er blevet bedt om at indkalde til konstituering.</p> <p>Der har været en sag om manglende rottesikring i en have. Den er afsluttet af bestyrelsen.</p> <p>Det blev gentaget at bestyrelsen - eller i hvert fald formanden skal kopieres på alle mails der sendes til modtagere uden for bestyrelsen.</p>
<b>4. Regnskab/økonomi</b>	<p>Regnskab fra aktivitetsudvalget skal fremover sendes til kassereren senest ved udgangen af september. Intet usædvanligt at berette angående den aktuelle status på økonomien.</p> <p>Vi har fået 2 forskellige tilbud på reparation af foreningshusets tag. Vi venter med at få taget repareret til foråret. Vi har fået en midlertidig løsning som skulle kunne hold indtil foråret.</p>
<b>5. Generalforsamling</b>	Ikke gennemgået på dette møde
<b>6. Kommunikation</b>	Se sidste punkt i orientering fra formanden
<b>7. Arbejdsdag</b>	Ikke gennemgået på dette møde

<p><b>8. Nyt fra udvalgene:</b></p> <p><b>a. Forretningsudvalg</b></p> <p><b>b. Driftsudvalg</b></p> <p><b>c. Byggeudvalg</b></p> <p><b>d. Aktivitetsudvalg</b></p> <p><b>e. Medieudvalg</b></p> <p><b>f. Vandudvalg</b></p> <p><b>g. Vurderingsudvalg</b></p> <p><b>h. Venteliste</b></p> <p><b>i. Containerpladsen</b></p> <p><b>j. Præmiehaver</b></p> <p><b>k. Vandmåler</b></p> <p><b>l. Salgsudvalg:</b></p>	<p>a. Intet at berette</p> <p>b: Der er klaget over sti og hæk ved en have. Driftudvalget kigger på det.</p> <p>c. Jan fortsætter som formand af byggeudvalget udenfor bestyrelsen, og refererer til Betty.</p> <p>d: Koden til aktivitetsudvalgets rum skal udleveres til bestyrelsen.  Udvalget har møde d. 23. oktober hvor økonomi og nyindkøb planlægges.  Lotte er nu kasserer og Pål er tovholder.</p> <p>e. John kontakter en bekendt ang. opsætning af ny hjemmeside. Bestyrelsen skal komme med input til Vibeke som vil samle det til et nyhedsbrev.</p> <p>f. Vi forventer at fjernaflæsning af de nye vandmålere er oppe at køre i løbet af et par uger.</p> <p>g: Fra 1/10 til 31/3 bliver der ikke længere vurderet. Prisen for vurdering stiger til 2.000,- fordi vi nu får 3 vurderingsfolk på hver vurdering.</p> <p>h: Kirsten har en kontakt til Waitly som hun sender videre til Anders for at undersøge om deres løsning kan bruges i Rønhøjgård</p> <p>i: Vi har fået et oplæg fra Lars angående containergården og vedligehold.  Kommunen vil i løbet af et par måneder sende en beskrivelse af, hvordan den nye affaldssortering skal foregå.  De vil indkalde til et dialogmøde, som bestyrelsen synes Lars skal deltage i som repræsentant for Rønhøjgård.  Bestyrelsen har besluttet at der ikke længere er fritagelse for 200,- bod ved at være frivillig på containergården.  Forretningsudvalget tager et møde med Lars for at komme i dialog.</p> <p>j. Fed fest</p> <p>k. Intet at berette.</p> <p>l. Der er ikke så mange salg i år som sidste år. Ellers ikke noget at berette.</p>
<p><b>9. Gennemgang af logbogen/henvendelser til bestyrelsen</b></p>	<p>Ikke gennemgået på dette møde</p>
<p><b>10. evt.</b></p>	<p>Intet ført til referat</p>

Godkendt af bestyrelsen

Godkendt af bestyrelsen  
Meele